

國立臺灣科技大學智慧製造科技研究所碩博士班研究生指導教授同意書

Research Advisor Agreement Form for Master and PhD students at
Graduate Institute of Intelligent Manufacturing Technology, National Taiwan University of Science and Technology

1. 依本校論文指導教授與研究生互動準則，研究生請於選定指導教授後，持同意書送所辦公室登記。
According to the NTUST Guidelines for the Interaction between the Thesis Advisor and the Graduate Student, the graduate student should return this Agreement to Department Office to complete the registration process after choosing his/her Thesis Advisor.
2. 指導教授限本所及本所於校內合聘之專任助理教授以上教師擔任，其他共同指導教授限本校專、兼任助理教授以上教師。
His/her Major Advisor must be a full-time or intra-school joint appointment faculty member of his/her research area of Graduate Institute of Intelligent Manufacturing Technology. Co-advisor(s) must be NTUST full-time or part-time faculty member.
3. 相關注意事項請參閱本所碩博士班修業規定。
During his/her study, guidelines and details are listed in the NTUSTIMT Master and PhD Program Requirements.
4. 本所蒐集本同意書之目的為確認研究生與指導教授關係，並做為導生資料安排及學生連絡管理使用。
The purposes of registering this Agreement are only for confirming the relation between the graduate student and the Advisor, and for serving for administrative use as the student's profile for personal contact information.

學號 Student ID		學生姓名 Name of Student	
學生簽名(需親簽) Student's Signature		填表日期 Date	年 月 日 (yyyy/mm/dd)

指導教授類別	<input type="checkbox"/> 專任教師 <input type="checkbox"/> 校內合聘校師	
教師指導本所研究生提醒事項：		
1. 本所研究生撰寫學位論文需與智慧製造科技之技術及應用相關，教師擬訂研究方向與學位論文題目時可參考網站公告之本所碩博士論文研究方向指引。 <input type="checkbox"/> 已瞭解		
2. 依本所修業規章規定，研究生之學位論文需以 <u>英文</u> 撰寫。 <input type="checkbox"/> 已瞭解		
3. 由合聘教師指導之本所研究生，需至少 1 位(含)以上本所專任教師擔任學位口試委員。 <input type="checkbox"/> 已瞭解		
指導教授簽名(需親簽) Signature of Advisor	指導教授 Major Advisor	(如有)共同指導教授 Co-advisor(s) (if any)
所長核章 Signature of Director		